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ŠPORTNI SPORED I V NEDELJO START NA
Plavanje — SPLIT: Jugoslavija : Avstrija, meddržav- m 
ni dvoboj m
Atletika — CELJE: Mednarodni atletski miting B
Plavanje — KRŠKO: II. zvezna liga — severna sku- 1 
pina — II. kolo članskega republiškega prvenstva |
v vaterpolu §
Skoki v vodo — ŠIBENIK: Jugoslavija : Avstrija, ( 
meddržavni dvoboj g
Atletika — MARIBOR: Republiško prvenstvo za sta- (
rejše mladince |
Konjeniški šport — LJUTOMER: Jugoslovanski ka- M 
saški derbi — Republiško prvenstvo dveletnih ka 1
sačev
NEDELJA 
NOGOMET:
I. zvezna nogometna liga — Radnički N. : Dinamo | 
Beograd : Hajduk (v soboto) Crvena zvezda : že- Jj 
Ijezničar, Olimpija : Velež, Vardar : Vojvodina, Sa- | 
rajevo : Partizan, Trešnjevka : Radnički B., Za- | 

1 greb : Rijeka.
■ II. zvezna liga — Zahod — Se gesta : Famos, Bo- 1
g rovo : Lokomotiva, Zadar : Ce!ik, Slavonija : Slo- |
g borda, Rudar : Šibenik, Split : Slovan, Borac : Ma- ■
g ribor, Varteks : Bosna, Lebtar : Istra.
| | 
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6AK (Groz) : Maribor 
0:1 (0:1)

Na gostovanju v Grazu je 
Maribor premagal moštvo 
GAK z rezultatom 1:0 (1:0). 
Edini gol za Maribor je dose
gel Sopič v 5. minuti. Za GAK 
je prvič nastopil bivši igralec 
Maribora, Markovič. Pri Ma
riboru so bili najboljši Vabič, 
Simebunovič, Sisgoreo, Gru
bišič in Košak.

•
Aluminij : Varieks 

4:2 (1:1)
PTUJ V Ptuju je bila pri

jateljska nogometna tekma 
med domačim Aluminijem in 
dirugoligašem Varteksom. 
Aluminij je igral zelo hitro in 
lepo ter slavil z rezultatom 
4:2 zmago nad Varteksom, ki 
velja za renomirano enajste
rico druge zvezne lige. Gole 
za Aluminij so dosegli: špe- 
honja, Kmjič, Emeršič, Kne- 
ževič. Sodil je Švajger iz Ma
ribora.

Predsednik FIBA Jones 
v Splitu

Kot nam poroča naš dopi
snik, je te dni v Splitu pred
sednik svetovne košarkarske 
federacije FIBA Američan 
William Jones te dni v Spli
tu. Bil je na konferenci FI
BA, ki je bila v Vami v Bol
gariji, nato pa se je ustavil 
še v Splitu.

V V

NOGOMETNIH IGRIŠČIH
Druga zvezna nogometna liga - vzhod bo štela le 16 članov - Trenerju Lechnerju je Dinamo ponujal tri 
milijone dinarjev za prestop - Spremembe v vodstvu Crvene zvezde - Slovenski zvezni ligaši v prvem

kolu pred težkimi ovirami

Pred letošnjim prvenstvom 
v prestopnem roku pravza
prav nismo doživeli preveč 
burnih dogodkov, zato pa je 
tik pred prvenstvom nekaj 
afer, ki so razburkale vse, ki 
se zanimajo za nogomet.

Orednji dogodek zadnjih 
dni je izredna seja Upravnega 
odbora Nogometne zveze Ju
goslavije, ki je reševala pri
tožbe nogometnih klubov iz 
Srbije. Nogometna zveza Srbi
je je namreč razveljavila pr

venstvo Srbije za sezono 
1964/65. Upravni odbor je 
sklenil, da Sloga (Kraljevo) 
in Sloboda (Titovo Užice) ne 
smeta nastopiti v II. zvezni 
ligi (vzhod). Po vsem tem bo 
štela II. zvezna liga — vzhod 
le 16, namesto 18 klubov.

Potem je tu še »afera Lech- 
ner« v Zagrebu. Po nekaj 
dneh skrivnostnih govoric je 
le ta spregovoril in povedal, 
da mu je Dinaino ponudil tri 
milijone dinarjev, za prestop

od Zagreba k Dinamu. Kljub, 
temu pa so pri Dinamu spet 
angažirali Antolkoviča-

Precejšnje spremembe na
povedujejo tudi pri beograj
ski Crveni zvezdi in kaže, da 
bo krmilo spet prevzel v svo
je roke dr. Aleksandar Obra- 
dovič, ki je bil kaznovan 
vendar mu kazen poteče 4. 
septembra.

Pri ljubljanski Olimpiji nič 
kaj veseli na pričakujejo prvi 
nastop v I. zvezni nogometni

v '
Tehnično vodstvo Olimpije se je moralo odločiti. Poškodovanega Žabjeka bo zamenjal Škulj.

TAKO TRENIRA 0TT0LINA _______

MEDNARODNE
VESTI

• PORTILLO, — Snežni plaz, 
ki je zgrmel v bližini Portilla, 
blizu smučarskega središča v 
Andih, je pokopal pod seboj pet 
smučarjev. Med mrtvimi sta dva 
Američana in kanadski tekmova
lec. Vsi smučarji so bili člani 
smučarskih ekip, ki so se priprav
ljale za svetovno prvenstvo.

• Moskva — Sovjetska atleti
nja Tamara Press je dosegla nov 
svetovni rekord v disku 59.77 m, 
kar je za 41 cm bolje od njenega 
prejšnjega rekorda.

• MOSKVA — Sovjetski atlet 
Beljajev je pretekel 3000 m ovire 
v času 8:29.6 in s tem izenačil 
uradni svetovni rekord Belgijca 
Rblandesa.

• ZAGREB — Jovanovič *m Pi- 
lič se bosta udeležila mednarod
nega teniškega turnirja v ZDA v 
Forest Hdllsu.

• BLACKPOOL — Na plaval
nem prvenstvu VeR Britanije je 
12-Ietna Južnoafričanka Karen 
Muir dosegla nov svetovni rekord 
na 110 jardov hrbtno s časom 
k08.7.. Prejšnji rekord je imela 
Angležinja Ludgrove v času 1:09.5.

OTTOLINA TRENIRA 
IN LOVI RIBE V SAVI
Evropski rekorder Ottolina nastopi v soboto v 
Celju - Navdušen je nad Martuljkom in Kranjsko 

goro
V Kranjski gori, ki slovi ne sa

mo bot zimsko-športno središče, 
marveč tudi že vrsto let kot kraj 
z idealnimi tereni za trening atle
tov srednjih in_ dolgoprogašev, so 
letos že drugič zapored na tre
ningu najboljši italijanski tekači. 
Med fijimi je< te dni tudi Sergio 
Ottolino, evropski rekorder na 200 
metrov, ki so ga poslali v Kranj
sko goro na oddih in kondicijski 
trening.

Ko nam je ob obisku povedal, 
da je nadvse zadovoljen in da se 
odlično počuti, nas je presenetil 
z opisom svojega današnjega tre
ninga. Z ostalimi atleti, ki so vsi 
srednji in dolgoprogaši je najprej 
v pos ješenem tempu pretekel 3 km 
In se nato pol ure ogreval. Po de

setih tekih na 350 m v ostrem 
tempu je nalahko tekel 10 minut 
in se po tena zopet z ostalimi at
leti v pospešenem tempu vrnil po 
3 km dolgi poti iz Gozda Martulj
ka v Kranjsko goro. Kaj pravijo 
k njegovemu treningu naši sprin- 
terji?

Po končanem treningu je šel 
lovit ribe. Lov je bil uspešen, saj 
je ujel — recimo — 3 ribe . . . 
Njegov trener Bresciani nam je 
ob zaključku dejal: »Tako resno 
■trenira samo Ottolina, zato pa je 
tudi dosegel velike uspehe«.

Od ostalih znanih tekmovalcev 
so trenutno v Kranjski gori še 
Arese in Reggiani, ki odpotujeta 
te dni na Univerziado v Budimoe- 
što, dolgoprogaš Conti in srednje-

progaši Somaggio, Finelli ter mno- 
goobetajoči mladinec Gervasini. 
Med najboljšimi smo pogrešali le 
Bianchia, Ambuja in Rica ter še 
nekaj tekačev, ki so vojaki in so 
trenutno na mednarodnem armij- 
skem prvenstvu. Med trenerji je 
tudi naš stari znanec prof. Bor
doni, trener Pamicha, ki je na 
prvenstvu Evrope v Beogradu in 
na tokijski olimpijadi osvojil zla
to kolajno v hoji na 50 km. Prof. 
Bordoni se je ljubeznivo odzval 
prošnji in bo med bivanjem v 
Jugoslaviji razen svojih treniral 
še naše kandidate za hojo za Bal
kanske igre.

Vodjo priprav Bi Gregoria smo 
vprašali, kaj pričakuje od nasto
pa svojih atletov na mednarod
nem mitingu v soboto popoldne v 
Celju. »Prepričan sem,« je dejal, 
»da bo Bepis zrušil rekord v tekil 
na 3000 m z ovirami in da bo 
Conti dosegel svoj osebni rekord 
na 10.000 m.«

Bieblova in L. Leitner 
zmagala v Čilu

SANTIAGO DE ČILE. V 24. 
Kandahar tekmovanju v An
gliji je zmagala Nemka Hei- 
di Sohmidit Biebel in njen ro
jak Ludvig Leitner. Bieblova 
je zmagala v smuku in trium- 
firala tudi v slalomu. Leitner 
pa si je z zmago v slalomu 
nabral toliko točk, da je pre
magal tudi Američana Billa 
Marolta, ki je bil najboljši v 
smuku. Ob tem naj omeni
mo še drugo odlično Nemko 
Christo Prinzig, ki (je osvojila 
drugo mesto.

ligi po enajstih letih, 
skodbe so opravile svoje 
na igrišče bodo pritekli
Nadaljevanje na zadnji

KAJ MENIJO 
PRI VELEŽU

TOČKA 
BI BILA 
USPEH

Pred gostovanjem Vele- 
ža, ki bo prva enajstorica 
s katero se bo Olimpija 
pomerila v prvi zvezni no
gometni ligi, smo poklica
li Mostar in predsednik 
Nogometnega kluba Cnle- 
tič nam je odgovoril na 
nekaj vprašanj.
•Kako so se pripravljali 

vaši nogometaši?
— Razen sedem dni, ki 

so jih preživeli na Gacku, 
so bili naši nogometaši na 
pripravah doma v Mostar
ju. Imeli smo nekaj pri
jateljskih tekem, zadnjo v 
sredo z Borcem iz čapri- 
ne. V petek bodo zaklju
čili s pripravami in odpo
tovali v Ljubljano.

Ali ste dobili kakšne 
okrepitve?

— Le dva nogometaša, 
čerkič je prišel od Sara
jeva, vključili pa smo tu
di mladinca čišiča. Ostali 
pa so nogometaši, ki so 
nastopali za barve našega 
kluba že v spomladan
skem delu prvenstva.

Kaj pa trener?
— To je Kapetanovič, 

ki je bil prej v Ljubljani 
pri Olimpiji.

Kdo bo nastopil na tek
mi proti Olimpiji?

— Najbrž tile nogome
taši: Dugalič I, Handžič, 
Cišič, Djodič, Benco, Še
stič, Glavovič I, Cerkič, 
Selimotič, Mujič in Kor
dič.

Kaj pričakujete od sre
čanja v Ljubljani?

— Predvsem lepo in 
borbeno igro. Po pripra
vah sodeč, lahko računa
mo na točko, vendar bi 
bil to za nas lep uspeh.

TOPLAK ZAPUŠČA ZVEZDO?
BEOGRAD. V Beogradu se širijo vesti, da bo 

nekdanji igralec ljubljanskega Odreda in pozneje 
član Crvene zvezde zapustil ia klub, kjer je bil 
zadnja leta trener moštva. Vse kaže, da se bo 
poleg Toplaka iz Crvene zvezde umaknil tudi Mi
tič. Slišati je, da bo tehnično vodstvo Crvene 
zvezde prevzel dr. Obradovič.
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ZDAJ STA 
NA VRSTI 

KZJ IN 
VESELIN 

PETROVIČ
Nepravilnosti na dirki 

Po Jugoslaviji! Boltežarju 
odvzeli prvo mesto! Po
trpljenja je konec! Takšni 
in podobni naslovi so se 
vrstili zadnje dni v šport
nem in dnevnem časopis
ju. Na »zatožni« klopi so 
sodniki z letošnje dirke 
Po Jugoslaviji, na zagovor 
so poklicani funkcionarji 
Kolesarske zveze Jugosla
vije, zvezni kapetan Vese- 
lin Petrovič pa ima po 
mnenju mnogih kolesar
skih funkcionarjev in tek
movalcev precej masla na 
glavi.

Kolesarski klub Odred 
je ob tem tudi sklical ti
skovno konferenco in z 
obilico dokaznega gradiva 
spodnesel mnoge trditve 
in sklepe osrednje kole
sarske organizacije, ki že 
vrsto let ne posluša na
svetov nekaterih republi
ških strokovnih zvez, več
krat ukrepa nesmiselno 
in vodi ta šport po ne
pravem tiru.

Prav na kratko: Po dir
ki po cestah Jugoslavije 
je spet nastala neljuba po
lemika, ki ne dela časti 
KZJ, našim tekmovalcem 
in konec koncev našemu 
športu sploh. Ker smo 
ob tem problemu slišali 
vse mogoče variante o ne
pravilnosti in pomanjklji
vosti kolesarskega športa, 
in ker se takšni očitki po
navljajo že več let nazaj, 
na vprašanja pa ne dobi
vamo potrebnih pojasnil, 
bi bil zdaj čas, da sprego
vori prizadeta stran, na
mreč Kolesarska zveza Ju- 
goslvije. In kaj nas zani
ma?

Kako je potekala letoš
nja dirka Po Jugoslaviji

Kaj meni organizacijski 
komite dirke Po Jugosla
viji o končnem vrstnem 
redu med posamezniki?

Kdo je torej zmagova
lec: Bilič ali Boltežar?

Zakaj KZJ kljub mno
gim protestom in upravi
čenim zahtevam ne dolo
či novega zveznega kapeta
na?

Kako si zamišlja osred
nja Kolesarska zveza raz
širiti to športno panogo 
in utrditi kvaliteto, če vse
skozi zapostavlja pametne 
predloge republiških stro
kovnih zvez?

Ta vprašanja zastavlja 
naša športna javnost, ker 
hoče končno prejeti odgo
vor in sicer takšen, da 
bo, brez slepomišja, vsem 
jasno, v kakšnih pogojih 
raste in se razširja kole
sarski šport, ki ima zla
sti v naši republiki, trdne 
temelje.

NAJHITREJŠI DELFIN EVROPE
findro Depolo je »po naključju« postal plavalec - Njegov evropski rekord je sedmi rezultat

na svetu vseh časov

Sobotni nastop plavalcev južne najdemo med vaterpolisti domače- 
skupine I. zvezne lige v Splitu bo ga kluba, ki brani svoje barve v 
prav gotovo ostal kot pomemben vaterpolu. 1963. leta odide Andro 
mejnik v zgodovini Jugoslovan- na služenje vojaškega roka in to 
skega plavanja. Prvikrat se je je bilo prav gotovo »usodno«, da 
namreč Jugoslovan vpisal v listo imamo danes evropskega rekorder- 
evropskih rekorderjev. (Mimogre- ja. V zadnjih mesecih svojega 
de sicer lahko omenimo, da je službovanja v JNA se je znašel v 
leta 1939 Branko Žižek preplaval športni četi v Splitu, kjer je mo-

Depolo: ponovno pričakujem ugodne priložnosti!

400 m prosto v času 4:46,4, kar je 
bilo za 6 desetink sekunde bolj
še od evropskega rekorda, toda 
ker je bilo to v reškem plavali- 
šču, ki ne ustreza pogojem za 
postavljanje rekordov, Žižek ni 
bil vpisan v listo evropskih rekor
derjev). Tokrat upamo, da je bi
lo vse v najlepšem redu in Jugo
slovani se bodo lahko pohvalili s 
pravim evropskim rekorderjem.

Andro Depolo ne sodi več med 
mlade plavalce — če ugotavljamo, 
da je danes povprečna starost re
korderjev nekje pod 20 leti — saj 
je dopolnil že 23 let. Doma je 
iz Korčule, torej kraja, ki je dal 
jugoslovanskemu plavanju morda 
enega doslej najuspešnejših pla
valcev — Vinko Jeričevič — pla
valko, ki je na olimpijskih igrah 
v Melbournu zasedla 4. mesto v 
finalu, kar je doslej najvišji plas
ma jugoslovanskih plavalcev na 
olimpijskih igrah.

Prvi koraki v vodi so ga sicer 
zanesli med plavalce, toda pre
kmalu ga je ogrela žoga in že ga

ral začeti »požirati« kilometre in 
tako »po sili« postal le plavalec. 
Trenerji so kaj hitro opazili nje
govo izredno nadarjenost in pri
rojeno hitrost, tako prosto kot v 
delfinu. Potem je šlo vse tako 
hitro, s pravo filmsko vrtoglavo 
naglico. V vrstah Mornarja, kjer 
je lani ostal po odsluženem voja
škem roku, Je postal takoj najhi
trejši plavalec ne samo v Splitu, 
temveč v Jugoslaviji. V metuljčku 
lani ni imel priložnosti, da bi po
meril svoje moči z Urbanom Der- 
mastio, ker se je prav v času 
državnega prvenstva nahajal na 
mednarodnem mitingu v Moskvi.

Letošnjo zimo je postalo jasno, 
da je Andro najresnejši kandidat 
za naslov evropskega rekorderja 
na 100 m metuljček. Na medna
rodnem mitingu v Magdeburgu je 
dosegel čas 59,8, kar je bil ta
krat tretji najhitrejši čas v Evro
pi. Čakali smo samo njegov na
stop v morju in nismo se preva
rali, Depolo je postal najhitrejši 
delfin Evrope.

Čeprav mnogi ne cenijo v takš

ni meri rezultatov, ki so dose
ženi v morju, vendarle lahko ugo
tovimo, da mu ta naslov upraviče
no pripada Trenutno sicer 100 m 
mekiljček ni olimpijska tfMjflina, 
toda prav Američani se bore, da 
bi tudi ta disciplina prišla v spo
red olimpijskih iger, s čemer bi

dobila tudi večjo veljavo nasploh. 
Depolo sicer trdi, da rezultat 58,5 
še vedno ni meja vseh njegovih 
zmogljivosti. Morda res ni, toda 
še večji pomen bi dobil takrat, če 
bi dosegel ustrezen rezultat na 
200 m, ki bi moral znašati okoli 
2:10.

REZULTATI 100 m METULJČEK VSEH ČASOV
57.0 Nicolao (Argentina) 1962
57,5 Richardson (ZDA) 1964
57,8 Schmidt (ZDA) 1964
58.1 Schulhoff (ZDA) 1964
58.3 Uman (ZDA) 1964
58.4 Nakajima (Japonska) 1964
58.5 Berry (Avstralija) 1963
58,5 ^Iker (ZDA) 1964
58.5 Depolo (Jugoslavija) 1965
58.6 Kennedy (ZDA) 1964
58,6 Spencer (ZDA) 1964
58,6 Helland (ZDA) 1964

PLAVALNI MITING V BRATISLAVI

VEČ V VLAKU 
KOT PA V VODI

Vrbovšek Dani in Deema- 
stia Urban sta se v torek vr
nila z mednarodnega plaval
nega mit nga, ki je bil v so
boto in nedeljo v Bratislavi. 
Mitinga so se udeležili plaval
ci iz ČSSR, NDR, Španije, 
Švice, Bolgarije in Jugoslavi
je.

Čeprav sta s© Vrbovšek in 
Dermasitia ponoči vrnila iz 
Bratislave, sta zjutraj že prid
no trenirala na Koleziji. Prav 
malo časa sta imela za razgo 
vor, saj sta čez nekaj ur od
potovala naprej v Split na 
dvoboj reprezentanc Avstrije 
in Jugoslavije.

»Postala sta prava »leteča 
Holandca«. Kaj mislita o tre
ningu in tekmah?

DERMASTJA: Zal, letos ne
kaj zaradi bolezni, nekaj pa 
zaradi prevelikega števila te
kem nimam toliko treninga, 
kot sem ga imel lansko leto. 
To se mi pozna posebno na 
200 metrov delfin. Toda do 
državnega prvenstva moram 
biti na tej progi v formi.

VRHOVŠEK: Težava ni sa
mo v tem, da treniram med
tem ko potujem sem in tja, 
huje je to, ker me trener ni
ma stolno na očeh in me ne 
more sistematično pripravlja
ti. Na koncu sezone pa se bo
do nekateri spraševali, kje 
so rezultati, do konca avgu
sta z Dermastjo namreč sploh 
ne prideva več v Ljutaljanv.

Vajini rezultati so kvalitet
ni in na mednarodnih mitin
gih dosegata lepa priznanja!

DERMASTJA: Na bazenu 
plavalnega kluba Slavijo v 
Bratislavi sem imel hudo kon
kurenco. V mislih imam od
ličnega Španca Ihjjola, ki je 
bil na 200 m delfin hitrejši

od mene (Pujol 2:17.5, Der
mastja 2:29.6), na 100 m pa 
sem bil za slabo sekundo hi
trejši. (Dermastia 1:01.1, Pu- 
loj 1:01.9.)

VRHOVŠEK: Španec Mon
za me je na tekmi prevaral. 
Veliko prepočasi (1:10.0) sva 
začela prvih 100 m v discipli
ni 200 m hrbtno in finiširati 
sem žal začel prepozno, tako 
da je zmaga pripadla nasprot
niku. Na 100 in 200 m hrbtno 
sem se uvrstil za svojim tek
mecem Monzo. Rezultati — 
200 hrbtno — Monza 2:19.4, 
Vrbovšek 2:20.9; 100 m hrbt
no — Monza 1:04.4, Vrbovšek 
1:04.4.

Razen vaju dveh se je mi
tinga udeležil še Dobrila iz 
Reke.

DERMASTIA: škoda, da ni
smo imeli namesto Dobrdle 
kakšnega boljšega kravlista, 
saj je Dobrila plaval 100 m 
prosto 1:00.1. Sistem tekmo
vanja je bil naslednji: plava
le so se sicer vse discipline, 
pet od teh pa se je točkovalo. 
V skupnem plasmaju sm0 ta
ko šele tretji za Španijo in 
CSSR

VRHOVŠEK: če bi se mi
tinga namesto Dobrile udele
žil Depolo, potem nam ne bi 
ušlo prvo mesto. Sploh je 
čudno, da plavalec takšnih 
kvalitet kot je Depolo, plava 
izven konkurence doma na 
ligaški tekmi, namesto da bi 
v mednarodni areni obraču
nal s svojimi tekmeci.

V končni vrstni red nasto
pajočih reprezentanc je na
slednji: 1. Španija 4336 točk, 
2. ČSSR 4241, 3. Jugoslavija 
4004 točke, NDR, Madžarska, 
Švica, Bolgarija.

B. OREL

Urban Dermastia: Pridno treniram in dosegel sem že nekaj uspehov. Upam, da že nisem izčrpal
vseh svojih moči...
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VRATAR ŽABJEK PRED SREČANJEM 
Z VELEŽEM

NIZEK REZULTAT, 
TODA V KORIST 

OLIMPIJE!

I

Vratar Olimpije in ka
petan Anton Žabjek je ne
srečno dočakal nastop 
Olimpije v prvi zvezni no
gometni ligi. Na prijatelj
ski tekmi v Celovcu si je 
poškodoval levo ramo in 
mavčna obloga mu je pre
prečila, da bi nastopil v 
prvih tekmah letošnjega 
prvenstva, šele v torek bo 
prvič odložil mavčni po
voj in vprašanje je, kaj 
bodo sklenili potem zdrav
niki. O tej poškodbi nam 
je vratar Žabjek takole 
dejal:

— To je pravzaprav že 
stara poškodba. Že lani 
sem imel dvakrat poško
dovano ramo, vendar ni 
bilo tako hudo. Tokrat pa 
je resneje. Res mi je žal, 
saj je bila moja velika 
želja, nastopati v prvi

bro branil, le če ne bo 
psihološka obremenitev 
prvoligaškega nastopa pre
huda. Upam, da ga bodo 
soigralci podpirali in mu 
pomagali tudi, če bo na
pravil kakšno napako.

Kaj pa rezultat?
— Misilim, da bodo 

gostje nastopili z zaprto 
igro, posluževali pa se bo
do protinapadov, če naši 
ne bodo popustili vseh 90 
minut in se borili, potem 
sem prepričan, da bodo 
zmagali. Rezultat bo naj
brž skromen, vendar 
upam v našo korist...

Tako torej meni kape
tan in vratar Olimpije An
ton Žabjek. V zadnjem 
prvenstvu, ko se je Olim
pija uvrstila v drugo zve
zno ligo je nastopil na 
27 prvenstvenih tekmah

zvezni ligi. Upajmo, da 
se bo dobro končalo ...

Kaj menite o srečanju 
z Veležem?

— Trener Elsner ima 
majhno izbiro. Res je, da 
je treba računati s po
škodbami, vendar... Moj 
kolega Škulj bo lahko do

ta prejel le 15 golov. Na
sprotni napadalci so stre
ljali 4 enajstmetrovke ta 
trikrat je bil Žabjek ne
premagljiv. Premagal ga 
Je le Spasojevič (Borac). 
Želimo mu hitro okreva
nje ta čim uspešnejši na
stop tudi med prvoligaši.

BREZ PIRCA IN PRO
Za tekmo v prvem kolu je obramba dobro pripravljena- Brez Prosena in Pirca bo pot v Banjaluko težka

- Kdo bo igral na mestu desne zveze?
X3 nesrečnem žrebu ta čas 

v štajerski metropoli komen
tirajo na dolgo ta široko z 
več kot jasnim spoznanjem, 
da je nemogoče napovedova
ti karkoli vzpodbudnega. 
Vmes je zlasti negativna -tra
dicija zadnjih let, po kateri 
vijoličasti tudi v svojih naj
boljših časih v tem bosen
skem mestu domačine niso ta 
niso mogli spraviti v kozji 
rog. Tokrat pa 'prevladujejo 
predvsem objektivni »argu
menti« za čmoglednost kot 
zaradi spomladanske kazni 
odsotnega Prosena pa pre
cejšnje število mladih (ne
prekajenih) okrepitev, Pir
čev mavec na desni nogi 
ta .. • Morda bi jasnovidno 
oko utegnilo stakniti še kaj 
prepričljivega, zdi pa se, da 
bi to prav nikomur ne kori
stilo; še najmanj seveda fan
tom, ki bodo v nedeljo po
poldne z vzdignjenimi glava
mi pritekli na stadion Borca 
v razgreti Banja Luki. Pre
skočimo raje teh nekaj pov
sem naravnih ta neizbežnih 
ovir, s katerimi se ubada 
tehnično vodstvo mariborske

ga drugoligaša ta poglejmo 
v skopih obrisih, kaj se da 
ob sedanjih pogojih še sto
riti, oz. po kakšnem obrazcu 
bi lahko vijoličasti vsem ne
všečnostim navkljub le izci
mili zlata vreden »remi«.

BESEDO IMA OBRAMBA!
Saj. V srečanjih za trening 

smo ugotavljali, da dobivajo 
obrambne linije obdravskega 
moštva vse trdnejše ta pre
pričljivejše kvalitete, da pa 
napadalne vrste v tej borbi 
s časom ta pridobivanjem 
moči — očitno zaostajajo. 
Zdaj, ko se bo treba spopri
jeti na tujem vsaj za točko 
bi naj ostala obetajoča devi- 
za »ostati brez zadetka« sme
lo povračilo za strah. Spomi
njamo se besed trenerja Vla
dimirja šimuniča, ki nam je 
v nekem razgovoru o sreča
nju v Banja Luki dejal, da ga 
hrabri trenutno le misel, češ, 
da je po nogometni logiki 
vselej nevarnejše moštvo, ki 
se brani, točneje, ki je v go
steh močnega nasprotnika. 
Ob srečanjih proti Hajduku 
ta zlasti proti Zagrebu pa

smo dobili občutek, da te be
sede veljajo tudi za Maribor
čane, ki so postali, takorekoč 
čez noč, najnevarnejši prav
zaprav prek svojih kril (Bta- 
kovski, Košak), torej prav z 
»aduti«, s katerimi bi naj v 
banjaluškem jesenskem krstu 
operirali nefavorizirani gost
je. Ce je vse to — ob izjavi 
branilca Simeunoviča, da se 
bodo borili kot levi, vsaj v 
obrambi — zadostno zagoto
vilo za mimo pot v BiH pa 
je vseeno sila težko reči. »Bo
mo videli,« pravijo simpati
zerji ta pridno čakajo nedelj
ski start svojih ljubljencev. 
Pepo Kirbiš, popularni ma- 
riborsk vaditelj, z drugimi 
besedami šimuničeva »desna 
roka« pa se je zamislil ta pri
stavil:

— Žreb nam je zagodel, ko
likor je to bilo mogoče. Igra
li bomo brez Prosena ta Pir
ca ta z močmi, ki se še niso 
popolnoma spoznale; nogo
metno seveda. Prav zaradi te
ga je upanje v remi precej 
smela utvara.

Beseda pa ni konj, zato 
nam Pepo Kribiš najbrž ne

bo zameril, če pripišemo, ka
ko je zatem nagubal čelo, češ, 
če bi bil po devedesetih mi
nutah rezultat v Banja Luki 
neodločen, potem bi se dalo 
graditi temelje za uspešnejšo 
vijoličasto jesen kot običajno.

KDO BO IGRAL?
Trenutno tega ne ve niti 

tehnično vodstvo, kajti po 
pripravah v Murski Soboti ta 
srečanju proti GAK je ostalo 
še nekaj zagonetk, zlasti v 
zvezi z napadom. Veljalo pa 
bi ugibati, o tem ni dvoma. 
Zatorej ni izključeno, da bo 
moštvo Maribora priteklo na 
stadion Borca v naslednji po
stavi: i

Vabič, SiTneunovič, Pletiko- 
sič, Sisgoreo, Grubišič, Brez
nik, Košak (Jovanovič), Sat
ler, Šober, Sopič, Binkovski.

Sporno je zlasti mesto des
ne zveze, Prosenovega nedelj
skega »nadomestila«. Lukič se 
namreč (kot tipični srednji 
krilec) kljub fizičnim poseb
nostim za to nalogo hi poka
zal dovolj zrelega, Satlerju 
pa marjjka nekaj več ostrine.

FRANČEK JAUK

| PRED LIGAŠKIM KRSTOM SLOVANOVIH NOGOMETAŠEV V SPLITU

OBRAMBA DA, NAPAD NE!
Pred gostovanjem v Splitu ima trener Pišek še težave z napadom - Neodločen rezultat bi bil v Splitu

/ več, kakor uspeh
V četrtek popoldne so no

gometaši iz Most igrali tek
mo z Rudarjem (Velenje), ki 
je bila zadnja preizkušnja 
pred odhodom na zvezni liga
ški krst v Split. Rezultat 5:0 
(1:0) v korist Slovana ne po
ve mnogo, saj zadetki Škra
be (2), Benčiča (2) in Nikiča 
ne odražajo igre, id jo je pri
kazal novi ligaš.

Sicer pa posredujmo oceno 
igre Slovanovih igralcev ta 
napovedi pred gostovanjem v 
Splitu kar iz ust tistih, ki so 
za to najbolj poklicani.

Predsednik tehnične komi
sije Slovana Vili Pfundner: S 
prikazano igro nisem nič kaj

Mednarodno odbojkarska 
tekma v Novem mestu

Partizan N. mesto : Freiburg 1844
3:2

(15:5, 20:22, 15:11, 12:15, 15:8) 
NOVO MESTO — Zahodnonem- 

ški ligaS Freiburg je odigral na 
gostovanju po Jugoslaviji tudi 
tekmo v Novem mestu. Pred 250 
gledalci so domači pokazali dobro 
igro, najboljši pa so bili: Šonc, 
Simič in Pušič.

Za domače so nastopili Šonc, 
Medic, Potrč, Berger, Benko, Si- 

” mič, Fujs, Kusič.

zadovoljen, linije v moštvu 
niso funkcionirale tako kot 
je treba. Medtem, ko je bila 
obramba na mestu, pa ostali 
del moštva ni zaigral tako, 
kot bi bilo potrebno za uspeh 
v Splitu. Uspeh pa bi bil že 
neodločen rezultat. Menim, 
da bodo že prva tri ali štiri 
srečanja pokazala, kaj lahko 
pričakujemo od Slovana v 
drugi zvezni nogometni ligi.

TRENER JANEZ PISEKje 
na vprašanje, kako je s for-

jetnosti nastopila naslednja 
postava: Vojin, Ugrenovič,
Pašič, Škraba, Nikič, Biočič, 
Faganel, Rojina, Vaupetič, 
Benčiče, Regally. Poleg njih 
bodo v petek ob 18.30 z vla
kom odpotovali v Split še 
igralci Novak ali šular ter 
Regalljr in Udovič. Moštvo bo 
odpotovalo pod vodstvom 
tov. Pfundnerja, sekretarja 
kluba D. Vitamvasa, trenerja 
Janeza Piska ta zdravnika dr. 
Luetiča.

tabele. Igralci, kot navijači 
Slovana pa bi bili prav goto
vo zadovoljni s točko, ki pa 
si jo bodo lahko nogometaši 
iz Most priborili v Splitu le, 
če bodo zaigrali res z vsemi 
močmi. M. L.

REZERVIRANO ZA BRALCE
ŠPORTNA BORBA

Že dolgo let nazaj zasledujem vse 
dosežke športnikov iz SZ in ZDA. Od 
prvega nastopa na športnem bojišču, 
pa vse do danes so se atleti in vsi 
ostali športniki Sovjetske zveze pri
bližujejo najboljšim svetovnim dosež
kom. Tudi na nedavnem dvoboju at
letskih reprezentanc so dosegli atleti 
iz SZ odlične rezultate in so na tem 
dvoboju zasluženo zmagali. Zanima 
me, kdaj se je SZ prvikrat prijavila za 
nastop na olimpijskih igrah. Obenem 
vas bi prosil, da mi o teh igrah obšir
neje odgovorite, oziroma opišete kakš
no značilnost teh iger. P. R. PTUJ

Olimpijske igre, na katerih so prvi
krat nastopili športniki iz SZ so bile 
igre v Helsinkih. Natančno povedano, 
to so bile XV. letne olimpijske igre, 
ki so se začele 19. julija ta končale 
3. avgusta. Značilnost teh iger je ta, 
da se jih je udeležilo rekordno število 
športnikov — 5867 iz 69 držav. Zanje 
je bil nadalje značilen prvi nastop 
športnikov SZ, ki so tedaj pričeli svoj 
veliki neposredni dvoboj za svetovni 
športni primat z ZDA. Takrat so bili 
športniki ZDA za malenkost boljši. 
Osvojili so 40 zlatih, 19 srebrnih ta 17 
bronastih kolanj. Skupno torej 76. 
Medtem, ko so osvojili športniki iz SZ 
22 zlatih, 30 srebrnih ta 19 bronastih, 
skupno 71.

KJE JE CERAR?
Vestno zasledujem vaš športni časo

pis POLET, vendar vas moram nekoli
ko opozoriti. O našem vrhunskem te
lovadcu Cerarju že dolgo časa niste 
spregovorili niti besede., Mislim, da 
Cerar zasluži tudi v »mrtvi« sezoni sem 
pa tja kakšno besedo. Pa če drugega 
ne, vsaj skromno vest. Prosil bi vas, 
da mi odgovorite na dve vprašanji. 
Kaj dela Miro v teh mesecih ter ali bo 
v kratkem kakšno telovadno tekmo
vanje? S. T. KRANJ

V »mrtvi« sezoni res nismo kaj pri
da poročali o Miru Cerarju. Morda smo 
to napako napravili zato, ker ni bilo 
večjih, niti manjših tekmovanj na ka
terih bi nastopal Miro. Na vaša vpra
šanja pa vam dajemo naslednji odgo
vor. Cerar se trenutno pripravlja v Ko- 
šutnjaku v Beogradu na telovadni na
stop v Budimpešti. Tam bo namreč 
univerziada, ki jo prirejajo vsake štiri 
leta v drugem mestu. Največ možnosti 
za osvojitev kolanj ima prav Miro Ce
rar,

IZŠEL JE SPORED TEKEM I. IN 11. ZVEZNE 
NOGOMETNE LIGE

Dobite ga priprodajalcih časopisov, prodajali pa 
ga bodo tudi na nogometnih igriščih Olimpije, 

Slovana in Maribora

mo moštva pred startom v 
drugi zvezni ligi odgovoril: 
Obramba da, napad ne! Sred
nja linija in napad bosta mo
rala zaigrati bolj povezano 
kot danes.

Razen tega nam je povedal, 
da bo v Splitu po vsej ver-

Vsekakor je težavno napo
vedati izid tekme v Splitu. 
To še toliko bolj, ker je to 
prvo medsebojno srečanje 
obeh ekip, ki se bosta borili 
predvsem za to, da bi zavzeli 
na lestvici mesto, ki bi bilo 
čim bolj oddaljeno od dna

PRED NEDELJSKIM STARTOM OLIMPIJE V PRVI LIGI

KDO BO TOREJ SREDNJI NAPADALEC
NIKOLIČ ALI ŠKUFCA?

Včerajšnja tekma proti Varteksu je bila še zadnja preizkušnja za nekatere 
nogometaše Olimpije - Nikolič na mestu srednjega napadalca? - Kaže, da 
bo od poškodovanih igralcev še najprej okreval Kapidjič - 12. septembra 
za tekmo v Niša bo Olimpija že najbrž kompletna - Tekma z Veležem 

bo na stadionu Ljubljane ob 16.45
Včeraj je imela Olimpija še svo

jo zadnjo preizkušnjo. Pravzaprav 
je nastopilo le mado moštvo proti 
Varteksu, tehnično vodstvo ljub
ljanskega prvoligaša pa se je od
ločilo za preizkušnjo še nekaterih 
igralcev, ki naj bi nastopili tudi 
v nedeljski tekmi proti Veležu. 
Tako so nastopili proti Varteksu

še Nikolič, Djorlec in Škulj.
Po poškodbah, ki so razredčile 

vrste kandidatov za prvo moštvo, 
je za uvrstitev v moštvo le malo 
dvomov. Odprto je le Še mesto 
srednjega napadalca. Proti Veležu 
bo Olimpija torej nastopila naj
brž takole: Škulj, Sombolac, Jo
viče vič, Kokot, šoškič, Ceh, Fran-

češkim, Srbu, Nikolič (Škufca), 
Arsianagič in Corn.

Na mesto srednjega napadalca 
smo postavili Nikoliča, ki ima so
deč- po zadnjih pripravah in oce
nah še največ možnosti za to od
govorno nalogo. Od ostalih kandi
datov Hribernik še ne sme nasto
piti, Škufca pa na nedeljski tek

mi proti Rijeki nd zaigral najbo
lje. Ostane torej le še Nikolič, ki 
ima precej izkušenj iz drugoliga- 
ških nastopov in bo najbrž še naj
bolje opravil to nalogo.

KAJ JE S POŠKODOVANIMI 
IGRALCI?

Pri vodstvu Olimpije smo se za
nimali tudi, kako je s poškodova
nimi igralci Zagorcem, Veselico, 
Kapidjičem in Žabjekom. Kaže, 
da bo še najprej okreval Kapidjič, 
za ostale tri pa ni računati, da 
bi nastopili pred prekinitvijo lige, 
to je do 29. avgusta. Za tekmo 
Radnički : Niš, ki bo na sporedu

12. septembra, pa pri Olimpiji ra
čunajo, da bodo tudi ostali trije 
poškodovani igralci okrevali in da 
bo takrat moštvo nastopilo že v 
svoji najmočnejši sestavi. Tu je 
še Kulenovič, ki sicer redno tre
nira, vendar se mu pozna pomanj
kanje treninga zaradi poškodbe, 
vendar vztrajno napreduje in se 
bo lahko kmalu pridružil igralcem 
v prvem moštvu.

V nedeljo ob 16.45 bodo ljub
ljanski ljubitelji nogometa na sta
dionu Ljubljane končno spet lah
ko prisostvovali prvoligaškemu 
srečanju in upajmo, da ga bo 
Olimpija kljub težavam pri sestavi 
moštva dobro prestala.

toga je okrogla! Tako trdijo vsi, ki se bodo od nedelje dalje bo
rili za dragocene točke. Na naSem posnetku: Jovičevič, Franče

škin in Arsianagič (od desne proti levi)



PRVA SLOVENSKA PLAVALNA LIGA

ŠTAFETA ODLOČILA SLOVENSKI ŠPORTNI MOZAIK - SLOVENSKI ŠPORTNI MOZAIK

Na kopališču Kolezije je bil v 
sredo zvečer v okviru prve slo- 
venske lige zadnji dvoboj med 
ekipama Ilirije in Ljubljane II.- 
Po pričakovanju je zmagala eki
pa Ljubljane II. Borba za prvo 
mesto je bila zelo zanimiva in 
napeta in je dosegla svoj višek 
pred zadnjo disciplino 4 x 200 m 
prosto za moške. Takrat je vodila 
Ilirija z nekaj več koot 50 točka
mi, toda štafeta Ljubljane II v 
postavi: Plevnik, Ziherl, Zule m 
Udovč je plavala veliko bolje od 
svojih nasprotnikov, tako da so 
Ljubljančani pobegnili Iliriji' za 
kakih 350 točk. Pohvalo zasluži 
ekipa Ilirije, ki se je v tem zad
njem dvoboju izkazala kot enako
vreden nasprotnik Ljubljani II. 
Ekipa Ilirije je še mlada, mnogo 
obeta

Moški rezultati: 400 m mešano 
moški — 1. Vidmar (Lj) 6:15.0, 
2. Vlaj (II) 6:22.1; 400 m prosto
— 1. Plevnik (Lj) 5:23.4, 2. Ma
nn (II) 5:23.4; 200 m delfin mo
ški — 1. Mikuž (Lj) 3:06.4, 2. 
Zule (Lj) 3:06.7; 200 m prsno mo
ški — 1. Detiček (II) 3:05.3, 2. 
Skrt (II) 3:06.0; 4 x 200 m prosto
— 1. Ljubljana 10:07.4, 2. Ilirija
10:44.7; ženske — 100 m delfin —- 
1 Bežek (Lj) 1:41.9, 2. Fišer (II) 
1:42.9; 400 m prosto — 1. Vesel 
(II) 6:30.4, 2. Kramberger (II) 
6:51.7; 100 m hrbtno — 1. Fišer 
(II) 1:29.0, 2. Gjurgjevid (Lj)
1:34.4; 4 x 100 m prosto ženske — 
Ljubljana 5:40.9, Ilirija 5:43.0. 
Dvoboj se je končal z naslednjim 
rezultatom: Ljubljana II 7618, Ili
rija 7387. Končno stanje točk po 
obeh dvobojih je naslednje: Lju
bljana II 16724, Ilirija 15890.

POKAL EVROPSKIH NAMIZNOTENIŠKIH PRVAKOV

STRAH PRED ROMUNI
Po enoletnem premoru, ko nas 

je v evropskem pokalu zastopal 
Zagreb, bo letos ponovno stopila 
v evropsko areno ljubljanski Olim
pija. In to prvič v zgodovini ju
goslovanskega namiznega tenisa 
tudi z žensko ekipo.

Medtem ko je imela Olimpija 
pred dvema letoma izredno pri
ložnost, da se uvrsti med štiri 
najboljše evropske ekipe, pa letos 

.njeni upi niso tako rožnati. Mu
hasti žreb ji je dobro zagodel.

V moški konkurenci bodo nji
hovi nasprotniki v I. kolu sicer 
precej neznana ekipa PTS Wega 
iz Finske. Žal ne moremo o tej 
ekipi povedati za zdaj še ničesar,

DRŽAVNO PRVENSTVO 
V SKOKIH V VODO

lliriia prvak!
VRN JACKA BANJA, 12. 

avg. — Na državnem prven
stvu v skokih v vodo so ime-

saj sedaj prvič slišimo za njo. 
Mislimo pa, da ne bo pretrd oreh 
za naše prvake. Zato pa bo toliko 
težje v II. kolu. Olimpijin na
sprotnik bo ekipa GSM Cluj iz Ro
munije, lanskoletni prvak v tem 
tekmovanju. V tej ekipi igrajo sa
mi reprezentanti in bo zato Olim
pijina naloga toliko težja. Ni pa 
še določeno, kje bo ta dvoboj. Če 
bo v Ljubljani, potem ima Olim
pija kljub vsemu precej možnosti, 
če ne pa . . .

Ženska ekipa se letos prvič po
daja na tako veliko tekmovanje.
V prvem kolu bo morala na Du
naj k Polizei Sportverein. Dvomi
mo, da bo lahko preskočila to ovi
ro, saj igrajo za ta klub najboljše 
avstrijske igralke, ki precej pome
nijo v evpropskem namiznem te
nisu. če pa bi le uspele, potem 
bomo videli v Ljubljani romunske 
prvakinje Progresul iz Bukarešte.
V tem dvoboju pa za naše ni 
»kruha«.

In kdo je na spisku Olimpijinih 
igralcev in igralk za to tekmova
nje? Med moškimi so Vecko, 
Kem, Jazvič, Grintal in Kastelic, 
med ženskami pa Pirčeva, Zrim- 
čeva, Petračeva, Juvančeva in Kra
ljeva.

ALI BO PRIŠEL FUNDIN?
MARIBOR, 12. avgusta — 

Senzacionalna vest o septem- 
berski (23.) speedway prire
ditvi na Tezou, ko naj bi go
stovala v Mariboru vsa sve
tovna elita s Pundinom, Knut. 
sonom, Briggsom, Plehano- 
vim in drugimi na čelu, je na
letela med štajerskimi lju
bitelji tega športa na velik 
odmev. Skoraj na vsakem ko
raku je slišati govorice, češ, 
tega pa že ne verjamem! 
— ali je to sploh mogoče? 
Dejstvo je, da je na tem na
vsezadnje tudi nekaj resnice: 
z gosti je namreč prihod si- 
oer stoodstotno dogovorjen, 
pogajati Se bodo poiskušali 
zaenkrat le za ceno. Izvedelo

se je namreč (povsem ne
uradno seveda), da zahteva 
vsak izmed navedenih tekmo
valcev visoko stanarino, ki 
se suče tudi prek 300 tisoč di
narjev na posameznika. Se
veda pa podobne vsote ne bi 
smele vlivati malodušja, saj

gre vendar za naj večjo atrak
cijo v zgodovini tega športa 
pri nas, ki vsekakor ne bo 
ostalo brez rekordnega odzi
va gledalcev in posredno — 
brez ustreznega finančnega 
nriliva.

F. J.

TRBOVELJSKI ROKOMETAŠI 
V MARIBORU

Maribor, 12. avgusta — Ro- pripravljali v Ptuju so gosto- 
kometaši trboveljskega Ru- vali ob koncu priprav še v 
darja, ki so se do 10. tm. Mariboru in se pomerili z

ATLETSKA REPREZEN
TANCA V CELJU

Na stadionu Borisa Kidriča 
v Celju je zbrana državna at
letska reprezentanca (seniorji 
in seniorke), njih 50 po števi
lu, kjer se pripravljajo za 
bližnja -nastopa na atletskem 
pokalu Evrope v Zagrebu in 
Constanci ter za Balkanske 
igre v Atenah. Atleti in atle
tinje se odlično počutijo, va
dijo marljivo dopoldne in po
poldne pod vodstvom zveznih 
in društvenih trenerjev. Zaen
krat potekajo priprave točno 
po predvidenem načrtu.

Stadion Borisa Kidriča v Ce
lju bo v soboto 14. t. m. ob

17. uri prizorišče izredno kva
litetnega atletskega tekmova
nja, na katerem bodo nasto
pili italijanski atletski repre
zentant je (srednje in dolgopro
gaši ter tekmovalci v hoji), 
ki so trenutno na pripravah 
v Kranjski gori in jugoslo
vanski atleti in atletinje, prav- 
tako državna reprezentanca, ki 
so na pripravah v Celju. Pro
gram obsega naslednje disci
pline: moški — 110 m ovire, 
100 m, 1000 m, 5000 m, hoja 
20 in 10 km, višina, daljina, 
palica in met kopja, ženske — 
100 m, 200 m. 800 m višina in 
met kopja.

domačim Branikom. Zmagali 
so brez težav s 23:11 (9:7). 
Po mnenju trenerja Bašiča so 
treningi v Ptuju nadvse uspe
li, saj so imeli srečo z vre
menom in z bivanjem na
sploh. Stanovali so v hotelu 
Petovia, vadili pa dvakrat na 
dan. Dopoldne vzdržljivost, 
po popoldanskem počitku pa 
vigravanje, streljanje na vra
ta in po skupinah — vratarji, 
zunanji igralci, krila itd. Tre
ner Bašič negoduje le zaradi 
spoznanja da je ob prošnji, 
da hi z nekaterimi slovenski
mi igralci v novi sezoni okre
pil svoje moštvo tako rekoč 
povsod naletel na gluha uše
sa. O uvrstitvi v novem pr
venstvu je dejal, da ne raču
na na kaj posebnega, pač pa 
na solidno uvrstitev sredi le
stvice, takoj za najboljšimi.

li .največ uspeha skakalci Ili
rije, ki so osvojili prvo me
sto. Sledijo Medveščak iz Za
greba beograjski Partizan 
itd. — Rezultati: deska — že
ne Mijovič (Ilir) 117.42, Jen
ko (Ilir) 104.54, Lukežič (Ilir) 
94.30; stolp — Kukežič (Ilir) 
79.50, Jenko (I) '67.22, Koturi- 
ca (Med) 58.42; moški deska 
— Novak (Med) 131.42, Košo- 
rok (Lj)) 114.32, Obšteter
(JLA) 109.53; stolp — Obšte
ter (JLA) 125.12, Habjan 
(Ilir) 116.07, Košorok (Lj) 
115.07.

P-

LESTVICA SVETOVNIH 
ŠAHOVSKIH MOJSTROV

ivkov deli 
7.-9. mesto

LJUBLJANA, 13. avg. — 
Objavljamo uradno svetovno 
šahovsko lestvico brez Botvl- 
nika, Steina, Bronsteina in 
Fischerja. Lestvica je zanimi
va pač zato, ker je bila prav 
zdaj huda borba za naslov 
svetovnega šahovskega prva
ka. V kvalifikacijskem sreča
nju je Talj premagal Larsena 
s 5:4 in se bo zato srečal z 
rojakom Spaskim. Zmagova
lec tega dvoboja bo nastopil 
proti Petrosjanu v borbi za 
naslov svetovnega prvaka. 
Vrstni red je torej naslednji: 
1. Petrosjan 2—3, Spaski in 
Talj (oba SZ) 4. Larsen (D), 
5. Geller (SZ) 6. Keres (SZ) 
7—9 Ivkov, Portisch in Smi
slov.

OBVESTILO
Obveščamo vse naše dopi

snike in sodelavce, da so na
še nove telefonske številke 
naslednje: 314-840, 315-522,
316-558. 315-873

li / . & u
Mladi igralci Olimpije so si tretjič priborili naslov državnega mladinskega prvaka v košarki. Na našem 
posnetku je zmagovito moštvo Olimpije: od leve proti desni (stojjo) Gantar (8), Zdešar (7), Žorga (13), 
Kvas (9), Marter (12), Brenk (15), trener Mik Pavlovič, (čepijo) Sketelj (5), šegedin (14), Volovšek (6),

Derganc (10), Slapnik (11), Stegenšek (4).

Nadaljevanje s 1. str.
. V nedeljo start 
no nogometnih igriščih

ralci, ki tudi sami niso ra
čunali, da bodo nastopili na 
prvih tekmah. Nasprotnik je 
Velež in v Mostarju so pre
pričani da bi bil zanje uspeh, 
če bi v Ljubljani osvojili toč
ko.

Oba slovenska idrugliglaša 
morata v prvem kolu na tuja 
igrišča, Maribor v Banja Lu
ko in Slovan v Split. Za oba 
torej težki nalogi. Vendar je 
pri Obeh klubih precej opti
mizma. Vnedeljo zvečer pa 
bomo videli, koliko je bil op
timizem upravičen.

V SLOVENJ GRADCU

60 PLAVALCEV IN 
500 GLEDALCEV

Izdaja Založniški svet POLST — Ureja Uredniški odbor — n
Glavni in odgovorni urednik Vlado Žlajpah — Rokopisov =
ne vračamo — Tisk Tiskarne CP DELO v Ljubljani — =
Uredništvo in uprava Ljubljana, Celovška 25, Hala Tivoli n
sobe številka: 83, 84, 85, 86 in 87. — Poštni predal 377 — =
Čekovni račun 600-11-608-63 — Telefoni: Uredništvo 314-840, 1
316-550, 315-522 — Uprava 315-873 — Izhaja dvakrat na f§
teden — Cena v ponedeljek 80 dinarjev, v petek 50 dinarjev. s

TVD Partizan Slovenj Gradec je 
prvič po petih letih spet organi
ziral plavalne tekme za člane, 
mladince in pionirje. Poleg doma
čih tekmovalcev, so se tega tek
movanja udeležili, žal, samo še 
plavalci iz Raven. Za prireditev 
je bilo v Slovenj Gradcu veliko 
zanimanje, saj si je tekmo ogle
dalo nad 500 gledalcev, nastopilo 
pa je 60 tekmovalcev. Omeniti 
moramo, da je domača ekipa pri
pravila presenečenje, saj je po 
točkah premagala goste v razmer
ju 89.5 : 73.5 točk. Končno zmago 
so si domačini priborili šele v šta
feti. Občinska zveza za telesno 
kulturo Slovenj Gradec je zmago
valcu podarila lep pokal in prav 
zaradi tega je bila borba za zma
go vse do konca zelo zanimiva.

Rezultati — 33 m prsno pionirji: 
Sedar Z. (Sl. G.) 29.4, Levovnik 
(Sl. G.) 29.9; 66 m prsno — člani: 
Polanc (F) 57.7, Kristan (F) 50.5;

66 m hrbtno mladinci: Vaupot
(Sl. G.) 56.2, Kušej (Fj 63,5; 33 
m prosto — pionirji: Kos (F) 21.3, 
Levovnik (Sl. G.) 21.7; 66 m pro
sto — člani: Vaupot (Sl. G.) 43.0, 
Polajner (F) 46.8; štafeta 3x33 m 
prosto — mladinci: Slovenj Gra
dec I 1:33.2, Slovenj Gradec II 
1:38.5, Fužinar 1:39,1; 66 m prsno 
— mladinci: Tiršek A (Sl. G.) 56.1,

Lesičnik (F) 59,9, 66 m metuljček 
— člani: Polanc (F) 54.9, Vaupot 
(Sl. G.) 57.0, 66 m hrbtno — čla
ni: Vrunč (Sl. G.) .55.6, Polajnar 
(F) 62.9; 66 m prosto — mladinci: 
Tiršek (Sl. G.) 44.3, Serdej (F/ 
46.3; štafeta 3x33 m prosto — pio
nirji: Slovenj Gradec 67.2, Fuži
nar 67.4; 3x33 m prosto — člani: 
Slovenj Gradec 58.6, Fužinar 63.0.

OBVESTILO
Vse lastnike izkaznic za 

prost vstop za nogometne pri- 
. ^ditve obveščamo, da bodo 
morali za vsak ogled zveznih 
ligaških tekem dvigniti proste 
vstopnice'1 v pisarni oziroma 
pri blagajni zvzenega Ugaša. 
Klubske uprave Slovana, Ma

ribora in Olimpije bodo izda
jale proste vstopnice le ti
stim, ki bodo v seznamu u- 
pravičencev, ki ga bodo izde
lale NZS oziroma Nogometni 
podzvezi Maribor in Ljublja
na.

Nogometna zveza Slovenije

ŽALEC
CIT) Nogomet ~ V prijateljski 

nogometni tekmi je Žalec na do
mačem igrišču visoko porazil Go
tovi je z rezultatom 10:3. Domačini 
so biil vseskozi boljši nasprotniki, 
vendar Je bila tekma včasih pre
ostra. \

RAVNE
(E. W.) Nogomet — V prija

teljski nogometni tekmi med no- 
gometnima ekipama Fužinar j a iz 
Raven in Ojstrico iz Dravograda 
so zmagali nogometaši iz Raven z 
rezultatom 7:2 (5:2). Za Fužinarja 
so bili uspešni: Vavče 2, Kovač 2 
ter Krajger, Djurič in Novkovid 
po en zadetek. Za goste pa je bil 
obakrat uspešen Ločičnik. Tekmo 
si je ogledalo približno 200 gle
dalcev.

V prijateljski tekmi med Fuži- 
narjem in Rudarjem iz Velenja 
sta si bili obe moštvi enakovredni, 
kar tudi ustreza rezultatu 3:3 X2:2).

VI ARI BOR
(FJ) Atletika — V nedeljo bo 

na stadionu v Ljudskem vrtu re
publiško prvenstvo za starejše 
mladince. Mariborčani veliko pri
čakujejo od sprinterja Pirša v te
kih na 200, %400 in 400 m ovire. 
Tudi od Pečarja si precej obetajo.

Predsednik Brodarskega društva 
SIDRO praznuje 50-letnico rojstva. 
Mnogo je storil za sedanje in 
prejšnje uspehe jadralcev, kajaka- 
šev, kanuistov in dirkačev z mo
tornimi čolni. Prijatelji mu kli
čejo na mnoga leta.

LJUTOMER
(FJ) Konjski šport — Ob 90- 

letnici najstarejšega konjeniškega 
kluba v Evropi bo tekmoval žre
bec turniške reje Linchester, kri
žanec slovitega ameriškega konja 
Chesterstowna, junaka kasaških 
predstav v Chicagu, Los Angelesu, 
San Franciscu in drugod.

KRANJ
WATERPOLO. Na letošnjem 
mladinskem republiškem pr
venstvu v vaterpolu je nasto
pilo pet moštev in so prvo 
mesto osvojili mladi igralci 
Kopra, ki so premagali vse 
svoje nasprotnike. Rezultati: 
Koper : Triglav 89:0, Neptun : 
Renče 4:3, Ljubljana : Ren
če 12:4, Koper : Neptun 89:4, 
Neptun : Triglav 10:3, Ko
per : Ljubljana 6:4, Ljublja
na : Triglav 89:6, Koper : Ren
če 9:6. V .času poročanja še 
nista bili odigrani tekmi Nep
tun : Ljubljana in Triglav : 
Renče.

MAJHNI,
VENDAR
USPEŠNI

Zaprosili smo predsednika 
društva TVD Partizan Šem
peter v Sav. dolini tovariša 
Dolar Vilija, da nam odgovori 
na nekaj vpraašnj o delu 
društva.

Koliko imate članstva in ka
tere sekcije?

— Društvo TVD Partizan 
Šempeter ima 90 aktivnih čla
nov. Zanimivo je, da je od 
tega števila 25 članov starih 
od 25—45 let. To so pred
vsem odbojkarji in člani keg
ljaške sekcije. Imamo pa te 
sekcije: moško, pionirsko in 
mladinsko telovadno vrsto ter 
žensko telovadno vrsto poleg 
mladinske in pionirske. Poleg 
tega pa delujeta še odbojkar
ska sekcija in sekcija keglja
čev.

Vaši uspehi v preteklem le
tu?

— Dosedanja dejavnost dru
štva je temeljila le bolj ria 
interni vadbi. S telovadnimi 
vrstami je društvo sodelovalo 
na različnih proslavah. Odboj
karska ekipa je sodelovala v 
II. republiški ligi, kjer je 
osvojila drugo mesto.

Ali imate težave z vodilnim 
kadrom?

— Pri telovadnih vrstah naj
bolj čutimo pomanjkanje kva
litetnih in telesni vzgoji pre
danih vodnikov. Društvo dose- 
daj ni uspelo, da bi si iz 
svojih vrst vzgojilo primerne 
vaditelje, ki bi se izšolali na 
vaditeljskih tečajih. V odboj
karski sekciji je to vprašanje 
rešeno, ker je prevzel stro
kovno vadbo odbojkarjev do
sedanji igralec Drago Božič.

Vaš program za leto 1965? 
no akademijo na, cv9ŠN-hcv-

— Priredili bomo telovadno 
akademijo na prostem ter še 
nadalje sodelovali na raznih 
proslavah. S pomlajeno ekipo 
bo nadaljevala tekmovanje od
bojkarska sekcija. Kegljaška 
sekcija bo nastopala na raz
nih tekmovanjih, predvsem pa 
si želimo, da bi nas dobro za
stopala v tekmovanju za 
okrajnega prvaka.


